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 ROMÂNIA 

JUDEŢUL BOTOŞANI 

COMUNA LEORDA 

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI LEORDA 

 

 

PROCES-VERBAL 

încheiat astăzi 22.04.2024, în şedinţa extraordinară-de îndată a consiliului local Leorda 

convocată prin Dispoziţia nr. 61 din 17.04.2024 

 

Ședinţa este deschisă de dl. primar Ștefan Dulgheru. La şedinţă participă un număr de 11 

consilieri din 11 convocaţi prin dispoziția  nr.  61/17.04.2024. Materialele înscrise pe ordinea de zi au 

fost comunicate consilierilor locali pe suport hârtie.  

 

Ordinea de zi și proiectele de hotărâre sunt supuse la vot deschis.  

Domnul primar prezintă proiectul ordinii de zi, după cum urmează: 

 

 1. Aprobare proces-verbal şedinţa ordinară din 29.03.2024 

  2. Proiect de hotărâre privind reziliere contracte de închiriere păşune 

  3. Proiect de hotărâre privind alegere preşedinte de şedinţă mai-iulie 2024 

   

  

 Se supune la vot ordinea de zi propusă. 

   

Se aprobă cu un număr de 11 voturi pentru.  

 

 1. Aprobare proces-verbal şedinţa ordinară din 29.03.2024 

 

Nefiind discuții se supune la vot. 

Se supune la vot procesul verbal în forma prezentată. 

Se aprobă cu un număr de 11 voturi pentru. 

Se trece la punctul 2 al ordinii de zi. 

 

2. Proiect de hotărâre privind reziliere contracte de închiriere păşune 

 

Dl. primar - prezintă proiectul. A fost înaintat la comisii. Este vorba despre reziliere contracte de 

păşune, pentru încheierea unor alte contracte. A fost aprobată de Consiliu Local demararea procedurii 

de închiriere.  

Dl. secretar - solicită adăugarea unui amendament la hotărâre cu privirea la un nou rezilierea a 

încă unui contract faţă de ce a fost trecut în proiectul de hotărâre înaintat către consilieri. Este vorba 

despre încă un cetăţean, care a venit şi a solicitat după ce au fost trimise materialele spre studiu la 

consilieri. Numele său este Grădinariu Antonel-Robert. Consilierii au fost de acord cu amendamentul 

propus. 

Dl. Grădinaru - legat de acest proiect, domnule primar, ne aducem aminte că au mai fost vreo 

două în trecut. Am analizat un pic cererea dlui Rimniceanu. Aţi trecut în referatul de aprobare ca motiv 

al rezilierii scăderea numărului de animale. Adică el vine cu o cerere prin care cerere închirierea unei 
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suprafeţe mai mari pe motiv că a crescut numărul de animale. Nu este corect. Cum vine dacă a scăzut 

numărul de animale şi vrei păşune mai multă? 

Dl. primar - a trecut foarte bine, a crescut numărul de animale. 

Dl. Grădinariu - cum este corect dacă în referat aţi trecut că nu mai poate asigura efectivul de 

animale? 

Dl. secretar - explică acest aspect, deoarece mi-am dat seama despre ce este vorba. Am trecut în 

referat acest motiv, deoarece în vechile contracte nu este prevăzută rezilierea de comun acord. Întrucât 

omul doreşte să facă alt contract, nu putem să reţinem în sarcina lui plata vreunei despăgubiri. 

Dl. Grădinaru - nu ar trebui reziliat, ci act adiţional la contractele avute. Are nevoie de mai mult, 

să se facă acte adiţionale. 

Dl. primar - oamenii nu au avut contracte nominale, ci pe asociaţie. 

Dl. Grădinaru - nu vorbim acum despre asociaţie, ci despre dl. Rimniceanu. V-am mai spus şi 

atunci că aţi greşit, când aţi vrut să-l daţi afară pe dl. Murariu. A dat în judecată şi a câştigat. V-am spus 

că faceţi prostii şi atunci, în următoarea şedinţă şi acum. 

Dl. primar - dumnealui nu a plecat nicăieri, este în continuare angajat. 

Dl. Grădinaru - aţi vrut să-l daţi afară abuziv. Nu trebuie să rezilieze, ci să facem act adiţional. 

Unde este adeverinţa cu numărul de animale? 

Dl. secretar - nu este treaba mea să vă prezint adeverinţa. A fost precizată în referat şi poate fi 

consultată la compartimentul Registru agricol. 

Dl. primar - să lăsăm consilierii să voteze. 

 Nemaifiind discuții se supune la vot. 

Se supune la vot procesul verbal în forma prezentată. 

Se aprobă cu un număr de 9 voturi pentru şi 2 împotrivă. 

Se trece la punctul 3 al ordinii de zi. 

 

3. Proiect de hotărâre privind alegere preşedinte de şedinţă mai - iulie 2024 

 

Dna. Luca Petronela - propun pe dl. Angheluşi Constantin 

 

Nefiind alte propuneri şi discuții se supune la vot deschis. 

Se aprobă cu un număr de 11 voturi pentru. 

 

Dl. secretar - dl. Popuşoi Dumitru-Andrei a înfiinţat Asociaţia Sportivă Club Sportiv Sănătatea 

Leorda. A depus o cerere pentru închirierea sălii de sport. În următoarea şedinţă vom iniţia un proiect 

de hotărâre privind aprobare Regulament de închiriere sală de sport, cu preţuri şi tot ce mai trebuie ca 

să fie legal. 

Dl. Grădinaru - să veniţi atunci şi cu autorizările sălii de sport, să nu punem în pericol sănătatea 

copiilo şi a antrenorului. 

Ordinea de zi fiind epuizată, președintele de ședință declară închise lucrările. 

 

 

 

PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ,                            SECRETAR GENERAL AL COMUNEI,  

MALOŞ VALERIAN                     LUNGU CORNEL 


